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JEGYZŐKÖNYV/PROTOKOLL
A Budaörsi Német Nemzetiségi Önkormányzat 

2019. évi KÖZMEGHALLGATÁSÁRÓL

Időpont/Zeitpunkt: 2019. szeptember 20. (péntek)
Helyszín/Ort: Heimatmuseum, 2040 Budaörs, Budapesti út 45.

Jelenlévők/Anwesende:
Boros György BNNÖ elnök, Németh Magdolna BNNÖ elnökhelyettes,  és Michelberger  Katalin BNNÖ
képviselő és dr. Gajdos-Frank Katalin képviselő;
Sándor Anett a Budaörsi Polgármesteri Hivatal részéről.

Jelen  voltak  továbbá: Boróczky-Pittler  Mária,  Pittler  Ferenc,  Steinhauser  Klára,  Szmuda  István,  Tóth
Györgyné Bencze Mária, Hauser Ágnes, Dr. Róth Henrik, Róth Antalné, Ritter Imre, Gallai Gergely, Molnár
Vilmos, Frank János, Michelberger Mátyás, Párkányi Béla.   

Napirendi pont:
1.   Közmeghallgatás

Boros György BNNÖ elnök 16.00 órakor megnyitotta a Közmeghallgatást és javasolta a megjelenteknek,
tegyék fel kérdéseiket, kéréseiket a BNNÖ Képviselő-testületének. 

Sokan eljöttek és sok pozitív gondolattal, valamint építő kérdéssel gazdagították azt az egy órát: 

Steinhauser  Klára  budaörsi  lakos  számos  egykor  sikeres  budaörsit  említett  (pl.  Müller  Györgyöt,
Clementis Lászlót, Wéber Mihályt), akikkel a BNNÖ-nek érdemes a jövőben foglalkoznia, valamint a József
Attila utca és Petőfi utca kereszteződésében található régi Bildstock sorsáról beszélt. 

Dr.  Gajdos-Frank  Katalin  BNNÖ  képviselő  válaszában  megnyugtatta:  foglalkozni  fognak  velük  és
felkeresik  a  József  Attila  utca  és  Petőfi  utca  kereszteződésében  található  régi  Bildstock  helyén  lévő
telektulajdonost. 

Szmuda István és  Tóth Györgyné Bencze  Mária  a  régi  lányiskolával  kapcsolatban kérdezett,  melyik
osztályok, iskola használja.

Michelberger Katalin BNNÖ képviselő a kérdésekre megfelelő választ adott. 

Dr. Róth Henrik a német nyelvoktatásról érdeklődött (és segítő szándékáról beszélt). 

Dr. Gajdos-Frank Katalin BNNÖ képviselő jelezte, örül ennek a felvetésnek és annak is, ha továbbra is –
és egyre több – német nyelvórát tarthatnak a Heimatmuseumban. 



Michelberger Mátyás és Szmuda István a Kőhegyi kápolnához vezető útról, illetve az egyházzal való
kapcsolattartás nehézségeiről beszélt. 

Boros György BNNÖ elnök csatlakozott mondandójukhoz és javasolta, közösen keressék fel Varga János
Plébános urat ez ügyben.

Ritter Imre a 2019. évi nemzetiségi választásokról mondta el a legfontosabb információkat,

Boros  György  BNNÖ elnök  megköszönte  a  tájékoztatást  és  kiegészítette  a  budaörsi  vonatkozású
részletekkel.

Molnár Vilmos a budaörsi HÉV történetéhez javasolt további kiadványok megjelentetését.

Dr. Gajdos-Frank Katalin BNNÖ képviselő üdvözölte ezt az ötletet és jelezte, a 2020-as évben azon lesz,
hogy ez megvalósuljon. 

Hauser Ágnes a „Sváb passió” című film évfordulóját említette, kérdezte.

Dr. Gajdos-Frank Katalin BNNÖ képviselő válaszában megnyugtatta: A Sváb passió c. filmmel – egy
ÉMNÖSZ pályázat segítségével – a következő BNNÖ testület foglalkozni fog – várhatóan egy erre méltó
rendezvény formájában. 

Boros György BNNÖ elnök a végén megköszönte mindenkinek, hogy ilyen nagy számban részt vettek a
Közmeghallgatáson. 

További  kérdések  nem  hangzottak  el,  a  BNNÖ  Képviselő-testülete  a  2019.  évi  Közmeghallgatást
jóváhagyólag elfogadta. 

Boros György elnök a Közmeghallgatást 17:05-kor bezárta.
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